
Från: Berth Falk <berth.falk@Lekeberg.se>
Till: Platia mail import KUB - Lekeberg <platina.bun@lekeberg.se> 
Ämne: Fwd: Skolbussarna
Skickat: 2021-01-27 11:48:46

För diarie

Med vänlig hälsning 
Berth Falk (S)
Kommunalråd
Ordförande Kultur- och bildningsnämnden
Lekebergs kommun
berth.falk@lekeberg.se
Tel: 0585-48821
www.lekeberg.se

Vidarebefordrat brev:

Från: Berth Falk <berth.falk@lekeberg.se>
Datum: 27 januari 2021 10:44:42 CET
Till: Magdalena Eriksson <magdalena@sangverkstan.se>
Kopia: Jan-Åke Stolt Karlsson <Jan-
Ake.Stolt.Karlsson@lekeberg.se>, Monica Skantz
<monica.skantz@lekeberg.se>
Ämne: Re: Skolbussarna


Hej Magdalena!

Att skolbussbarnen kommer sent till första lektionen på morgonen ska
inte göra att lärarna ska visa irritation eller frustration mot barnen. Då
måste de istället höra av sig inom förvaltningen och påtala problemet.
Jag har inte fått till mig att bussarna inte skulle kunna hålla tiden
heller, men är det så, så skulle det kunna vara lämpligt att titta på
förändring av tider så klart.
Är bussen sen varje dag? Eller har det varit vid några särskilda dagar?

Jag tänker att i mitt svar till dig här nu, så lägger jag även till
skolskjutshandläggare Jan Åke Stolt Karlsson, och Monica Skantz som
är förvaltningschef.
De kan även ta fram de kostnadsskillnader du efterfrågat i så väl innan
nämnden tydliggjorde att skolskjutsreglementet ska följas, och ha
likabehandling, sedan hur det ser ut efteråt, men kanske även var vi
förväntas ligga när den nya upphandlingen börjar gälla som också är en
anledning till vikten av att skolskjutsreglemenetet efterföljs.

Ha det gott!
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27 jan. 2021 kl. 08:21 skrev Magdalena Eriksson
<magdalena@sangverkstan.se>:


Hej Berth, 
jag har meddelat den ansvarige idag att vi i två veckors tid
har haft barn som kommer 10 min försent till skolstarten
på morgonen, och vi nu börjar ha svårt att få barnen att
åka buss över huvud taget för att de inte vill börja dagen
med att komma försent om möta irriterade lärare.
Jag blir förvånad över att inte planeringen har tagit höjd
för vinterväglag, och det här behöver ju rättas till snarast.
För vinter kan vi ju ha ett bra tag till.
När jag så skriver så vill jag samtidigt be om att få ta del
av en summering av hur mycket mer effektiva bussturerna
har blivit. Eftersom barnen har betalt ett högt pris i
trygghet och tålamod, så hoppas jag att ni har tittat på
utifrån kostnadsresultat. Så jag vill få titta på detta så vi
kan få se hur och om det blev mer kostnadseffektivt. 
Du som ansvarig politiker borde kunna hjälpa mej med
detta, så berätta var jag kan hitta uppgifterna eller så kan
jag komma förbi kommunhuset och få se rapporten där.

Vänl
Magdalena Eriksson
Sångerska, Pianist & Sångpedagog
Verksamhetsledare  Sångverkstan
Gröna Villan, Brunnsparken 4   702 28 Örebro
0706-97 59 79
Sångverkstan Facebook
www.sangverkstan.se
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